2025-2026 AITS - BTC ACCORD / AGREEMENT





Blagnac Tennis Club

Phone: 05.61.71.24.24 Address: 11 avenue des Tilleuls

31700 Blagnac

Web site: www.blagnactennisclub.fr

1/ Abonnement club / Club subscription:

		Outdoor Courts		
_		Public price for information	AITS subsidy (25%)	AITS members
	Adulte / Adult	224 €	56 €	168 € *
	Couple	354 €	88 €	266 € *

	Indoor + Outdoor Courts		
	Public price for information	AITS subsidy (25%)	AITS members
Adulte / Adult	382 €	95 €	287 € *
Couple	586 €	146 €	440 € *

^{*} La licence FFT n'est pas comprise dans ce tarif.

Conformément à nos règles AITS, vous devez avoir une licence pour jouer dans les installations de nos partenaires.

Vous pouvez acheter votre licence directement au BTC.

Le prix public est de 33€, la subvention AITS est de 50%, et les membres AITS paient 16.50€.

As per our AITS rules, you must have a licence to play within our partners facilities.

You can buy your licence in BTC directly.

The public price is 33€, AITS subsidy is 50%, and AITS members pay 16.50€.

^{*} The licence FFT is not included in this price.

2/ Cours Adulte / Trainings for Adult :

1h15 par semaine sur une base annuelle entre septembre et juin.

1h15 per week on an annual basis between September and June.

		AITS members
Training	30 training sessions outdoor	294 €
Training	30 training sessions indoor	374 €
Training New subscription	30 training sessions outdoor 12h - 14h	234 €

Si vous choisissez ces entraînements, vous bénéficiez d'une offre spécifique pour l'abonnement au club, reportez-vous aux tableaux du paragraphe 1.

If you choose these training sessions, you have a specific offer for the club subscription, refer to the tables in paragraph 1.

Pas de subvention AITS pour les cours. No AITS subsidy for trainings.

3/ Reservation de courts / Courts booking :

Vous pouvez réserver un court à l'heure aux conditions suivantes. La lumière est incluse dans le prix.

You can book a court per hour with the following conditions. The light is included in the price.

		Public price for information	AITS subsidy (25%)	AITS members
Prices of courts per hour	Indoor	20 €	5€	15 € **
	Outdoor	11 €	2.50 €	8.50 € **

^{**} La licence FFT n'est pas obligatoire.

Le club est ouvert de 9h à 23h du lundi au vendredi et de 9h à 20h le week-end.

The club is open from 9h to 23h from Monday to Friday and from 9h to 20h during weekends.

^{**} The licence FFT is not mandatory.

4/ Tournois / Tournaments:

Les frais pour les tournois organisés par le BTC bénéficient d'une subvention de l'AITS de 50 %.

Tournament fees for events organized by BTC benefit from a 50% subsidy from AITS.

5/ Compétitions corporatives / Corporative competitions :

L'AITS a réservé 2 terrains intérieurs pour les **compétitions corporatives par équipes uniquement**.

The AITS has booked 2 indoor courts for the **corporative team competitions only**.

Les créneaux disponibles pour les compétitions corporatives par équipes sont :

The available slots for the corporative team competitions are:

Lundi / Monday from 20h to 22h Mardi / Tuesday from 20h to 22h Jeudi / Thursday from 20h to 22h Vendredi / Friday from 19h to 21h

Fait à Blagnac le, 18/06/2025

Fabrice ALET
Président AITS

Erwan LEMAITRE
Blagnac Tennis Club